
Jaarverslag DVDE 2022 

 

In deze algemene ledenvergadering leggen wij als bestuur verantwoording af aan onze 

leden. Dat doen wij onder andere door dit jaarverslag met een opsomming wat wij het 

afgelopen jaar allemaal hebben gedaan en bereikt.  

 

Allereerst twee acties die waarschijnlijk minder zichtbaar waren, maar die wel noodzakelijk 

waren. 

 

Het bleek hoognodig om onze Inschrijving in de Kamer van Koophandel op orde te brengen. 

We mogen hier best vermelden dat zoiets veel lastiger bleek dan gedacht. Maar nu zijn alle 

oude bestuursleden uitgeschreven en de nieuwe bestuursleden ingeschreven. Het formele 

adres van de DVDE staat nu op het adres van de secretaris. 

 

De tweede acties is dat onze penningmeester de financiële administratie heeft bijgewerkt. 

Zo hebben we een beter inzicht van onze leden en of de contributie is betaald. Het is daarbij 

ontzettend handig dat wij van iedereen een mailadres hebben. Dus heeft u het mailadres 

nog niet doorgegeven, stuur dan een mail naar penningmeester@dvde-elst.nl. 

 

Dan de meer zichtbare acties. 

 

We hebben een brievenbus gekregen in Het Bestegoed. Ons postadres wordt daarmee 

Tabaksweg 20B, 3921 CM ELST. Dat is hier aan de voorkant bij de ingang van Het Bestegoed. 

Heeft u dus post voor ons, dan kunt u dat in deze brievenbus deponeren. Ons naamplaatje 

staat erbij.  

 

In november hebben wij een thema-avond georganiseerd. Onze dorpsgenoot Johan van der 

Wielen gaf ons die avond een ontzettend boeiend inkijkje in zijn wereld van de fotografie.  

 

We publiceren in bijna iedere uitgave van De Klamp. Hoewel we beseffen dat niet iedereen 

abonnee is, houden we op die manier wel zoveel mogelijk inwoners op de hoogte van onze 

activiteiten. Daarmee zorgen we ook voor een grotere zichtbaarheid van de DVDE in Elst. 

 

En natuurlijk, het hoogtepunt van vorig jaar, eind augustus het dorpsfeest in Elst. Onder 

andere dankzij subsidies van de gemeente Rhenen en het Preventieakkoord konden wij 

samen met de volleybalvereniging Musketiers een zeer geslaagd feest organiseren. We 

hebbe veel positieve reacties mogen ontvangen. Echter, zo’n evenement organiseren heeft 

zeer veel tijd en aandacht gevraagd van de bestuursleden. En als DVDE willen wij die 

aandacht liever aan andere activiteiten besteden. Gelukkig heeft Events by Corné 

aangegeven het organiseren van een dorpsfeest te willen overnemen. Daarover straks meer 

in een apart agendapunt. 

 

 

mailto:penningmeester@dvde-elst.nl


Wat zijn dan die activiteiten waar wij onze aandacht op willen richten? Dat zijn de 

activiteiten in de werkgroepen die nu actief zijn. 

We hebben nu de volgende werkgroepen: 

• Visie Rhenen 2035: op de hoogte blijven van de ontwikkelingen van de visie die de 

gemeente Rhenen heeft en wat dat betekent voor Elst. 

• Oude dorpshuis: het dorp op de hoogte houden wat er in de plats komt van het oude 

dorpshuis  

• Centrumplan en plan Pater: hoe gaat het terrein rond Albert Heijn eruit zien en wat is de 

relatie met de bouwplannen achter Pater. 

• Groen en recreatie: wat gebeurt er met de natuur in en rond Elst 

• Energietransitie: wat zijn de gevolgen voor Elst hierbij 

• Zorg en ouderen: wat doet de gemeente voor deze doelgroep 

• Leefbaarheid (i.s.m. Xander Bardie?) 

o Wat zijn de punten die al lopen, gerealiseerd zijn, wat is hieraan gerelateerd en 

wat gebeurt er al? Soos, centrumplan, Stichting Bestegoed, Huiskamer van Elst, 

bankjes buiten bij het Bestegoed,  herinrichting Franseweg?, dorpsfeest, 

ontmoetingsplek sportvelden, bootcamproute, wandelroutes, vvv punt, Enz. Enz. 

VUL HET AAN – vraag aan bewoners wat nog aan dit lijstje kan worden 

toegevoegd, dat is wat het leefbaarheidsplan maakt  

Wat WILLEN we er nog aan toevoegen?  

o Wat is de status van die lopende projecten? Centrumplan, ontmoetingsplek, …  
 

Om een oneven aantal bestuursleden te krijgen, hebben we Koos van Baalen gevraagd om 

mee te doen. Koos draait al sinds vorig jaar mee als kandidaat bestuurslid. Wij willen hem 

hierbij voordragen als bestuurslid en vragen de leden hiermee akkoord te gaan. De formele 

stemming bij het volgende agendapunt. 
 


